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BINGHATTI  POINT

The building’s features symbolic design cues, where individual balconies are interwoven 

together to form a unified community. This interesting pattern creates an illusion which 

makes the building’s static environment appear as a dynamic design. The building’s unique 

balcony design provides outdoors spaces for residents to enjoy, while also ensuring a 

sustainable design by providing shade which greatly reduces the amount of energy required 

to cool the living spaces of the building.

INTRODUCTION
TO THE PROJECT

بن غاطي بوينت

مقدمة عن 
المشروع 

يتميــز المبنــى بتصميــم ايقونــي فريــد  ، حيــث تتشــابك الشــرفات الفرديــة معًــا لتشــكيل مجتمــع 

متكامــل. يخلــق هــذا النمــط المثيــر للاهتمــام نظــرة تجعــل المبنــى يظهــر بتصميــم ديناميكــي. 

يوفــر تصميــم الشــرفة الفريــد مســاحات فــي الهــواء الطلــق للســكان للاســتمتاع بهــا ، مــع 

ضمــان الاســتدامة فــي التصميــم  مــن خــال توفيــر الظــل الــذي يقلــل بشــكل كبيــر مــن كميــة 

الطاقــة المطلوبــة لتبريــد مســاحات المعيشــة فــي المبنــى.
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DUBAI SIL ICON
OASIS

As one of the greatest real estate markets in the world, Dubai has continuously attracted 

savy investors with unmatched rental returns and unlimited potential. 

The city has transformed itself from a desert oasis to a thriving metropolis and world class 

destination for both business and travel. Not only is it home to one of the most diverse 

populations in the world, Dubai is also the stage for the biggest shopping festival, the 

richest horse race, and some of the world’s most highly anticipated sports and entertainment 

events. 

The progressive nature of Dubai has led the city to become a financial and commercial hub 

providing opportunities for those who have the ambition and drive to compete with the 

very best across the globe.

PRESTIGIOUS &
PROGRESSIVE

الفخامة
والرقي 

تجــذب دبــي باعتبارهــا واحــدة مــن أكبــر الأســواق العقاريــة فــي العالــم، باســتمرار المســتثمرين 

الذيــن يتطلعــون الــى عوائــد ايجاريــة لا مثيــل لهــا وإمكانيــات غيــر محــدودة. 

ــن  ــكل م ــتوى ل ــة المس ــة عالمي ــرة ووجه ــة مزده ــى مدين ــة إل ــة صحراوي ــن واح ــي م ــت دب تحول

رجــال الأعمــال والســفر. فهــي ليســت فقــط موطنًــا لاكثــر الســكان تنوعًــا فــي العالــم ، بــل تعــد 

أيضًــا مســرحًا لأكبــر مهرجانــات  التســوق ، وأغلــى ســباقات الخيــول ، وبعضــا مــن أكثــر الفعاليــات 

الرياضيــة والترفيهيــة شــهرة فــي العالــم.

ــن  ــك الذي ــرص لأولئ ــر الف ــاً يوف ــاً وتجاري ــزاً مالي ــا  مرك ــي جعله ــة دب ــتمر لمدين ــور المس ان التط

ــم. ــاء العال ــع أنح ــي جمي ــل ف ــع الأفض ــس م ــع للتناف ــوح والداف ــم الطم لديه

واحة دبي للسيليكون 
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BINGHATTI  MILESTONE

MORE THAN

SUCESSFULLY HANDED OVER
2,000 UNITS

PROJECTS40
DUBAI SILICON OASIS

LIWAN
DUBAI LAND RESIDENCE COMPLEX

JUMEIRAH VILLAGE CIRCLE

BUSINESS BAY

SHARJAH

AL JADDAF

KIZAD
JEBEL ALI

MORE THAN

PLANED FOR COMPLETION
BY Q4 2020

3,000 UNITS

2010 2015 2017 2019

2008 2014 2016 2018

BINGHATTI HOUSE 1 BINGHATTI RESIDENCES BINGHATTI GARDENS
BINGHATTI TERRACES
BINGHATTI HORIZONS

BINGHATTI STARS
BINGHATTI JEWELS

BINGHATTI EAST
BINGHATTI WEST
BINGHATTI VISTA

BINGHATTI CRYSTALS
BINGHATTI SAPPHIRES 

BINGHATTI HOUSE 2 BINGHATTI APARTMENTS

BINGHATTI VIEWS
BINGHATTI DIAMONDS

BINGHATTI COURT
BINGHATTI PEARLS

BINGHATTI INDUSTRIES
BINGHATTI BEVERAGES

BINGHATTI POINT
BINGHATTI DWELLINGS

BINGHATTI AVENUE
BINGHATTI GATEWAY
BINGHATT MIRAGE
BINGHATT GEMS
BINGHATTI GATE

BINGHATTI PLATINUM
BINGHATTI HOSPITALITY FACTORY

MILLENNIUM BINGHATTI RESIDENCES

إنجازات بن غاطي للتطوير 40 مشروع 

اكثر من 3,000 وحدة
تم التخطيط لتسليمها  بحلول الربع الرابع من عام  2020

تم تسليم أكثر من 2,000 وحدة
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Binghatti Developers is a real estate development company which is active throughout the 
UAE with an investment value in excess of AED 3.5 Billion across a portfolio of more than 
40 projects and currently operates in several areas throughout Dubai including Business 
Bay, Dubai Silicon Oasis, Al Jadaf, Dubai Marina, Jumeirah Village Circle, Liwan, and Dubai 
Land Residence Complex, in addition to a mega commercial project in Abu Dhabi covering 
an area of 1 million square feet and a value exceeding AED 500 Million. The company 
possesses bold plans for expansion in the coming years, specifically focusing on the growth 
of its real-estate portfolio in Dubai.

As an award-winning developer with a proven track record, Binghatti Developers has 
established itself as a pioneer in both real estate development and architecture. Binghatti 
Developers’ has acclaimed a respected status within the Real Estate Sector and is amongst 
Forbes Top 100 Real Estate companies in the Middle East. With an accolade of awards 
under its belt, Gulf Real Estate – Best Real Estate Off Plan Project, MENA Green Building 
Awards 2017 & 2018, Cityscape Awards 2018, Arabian Property Awards 2017 & 2018, 
and Government of Dubai- Best Real Estate Tycoon Awards, these are just a few of the 
accomplishments Binghatti Developers have received over the few years.

AN AWARD WINNING DEVELOPER

W I N N E R
GULF REAL ESTATE AWARDS 
2017, 2018 & 2019

W I N N E R
REAL ESTATE TYCOON AWARD 2017

W I N N E R
DESIGN MIDDLE EAST AWARDS 2018

W I N N E R
INTERNATIONAL PROPERTY AWARDS 
DUBAI 2018 & 2019

W I N N E R
ARABIAN PROPERTY AWARDS 2017 & 2018

W I N N E R
FORBES MIDDLE EAST 2017

W I N N E R
ARABIAN BUSINESS REAL ESTATE 
AWARDS 2018 

W I N N E R
INFRASTRUCTURE & REAL ESTATE 
EXCELLENCE AWARDS 2017

W I N N E R
MENA GREEN BUILDING AWARDS 2018

W I N N E R
CITYSCAPE AWARDS EMERGING MARKETS 
2016, 2017 & 2018

5TH DECEMBER 2017 | DUBAI, U.A.E

بــن غاطــي للتطويــر هــي شــركة تطويــر عقــاري لديهــا العديــد مــن المشــاريع العقاريــة فــي جميــع أنحــاء دولــة الإمــارات 
العربيــة المتحــدة بقيمــة اســتثمارية تفــوق ثلاثــة ونصــف مليــار درهــم اماراتــي مــن خــال محفظــة تضــم أكثــر مــن 
ــا,  ــي مارين ــداف , دب ــيليكون , الج ــي للس ــة دب ــاري ، واح ــج التج ــن الخلي ــي تتضم ــاء دب ــع أنح ــي جمي ــروعا ف ــن مش أربعي
ــذي  ــي وال ــو ظب ــة أب ــي مدين ــم ف ــاري ضخ ــروع تج ــى مش ــة إل ــكنية بالأضاف ــد الس ــي لان ــوان ودب ــرا , لي ــة جمي ــرة قري دائ
يغطــي مســاحة مليــون قــدم مربــع بقيمــة تفــوق 500 مليــون درهــم . تمتلــك الشــركة خططــا جريئــه للتوســع فــي 

الســنوات القادمــة مــع التركيــز بشــكل خــاص علــى نمــو محفظتهــا العقاريــة فــي دبــي.
بصفتهــا شــركة تطويــر نالــت العديــد مــن الجوائــز، اســتطاعت بــن غاطــي للتطويــر أن تتمركــز كشــركة رائــدة فــي 
كل مــن قطــاع التطويــر العقــاري والهندســه المعماريــة . نالــت بــن غاطــي للتطويــر العديــد مــن الجوائــز فهــي مــن 
ضمــن أعلــى 100 شــركة عقاريــة فــي الشــرق الأوســط وحصلــت أيضــا علــى جائــزة أحســن مشــروع قيــد الانشــاء مــن 
جلــف للتطويــر العقــاري وجائــزه الشــرق الأوســط للمبانــي الخضــراء لعامــي 2017 و 2018 بالإضافــة إلــى جوائــز ســتي 
ســكيب وجوائــز العقــارات العربيــة لعامــي 2017 و 2018 وجوائــز تايكــون لأحســن شــركة عقاريــة مــن قبــل حكومــة 

دبــي. تعتبــر الســابقة نبــذه عــن قليــل مــن الانجــازات التــي حققتهــا بــن غاطــي للتطويــر خــال الســنوات القليلــة

مطور عقاري حائز على جوائز عالمية 
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STRATEGICALLY 
LOCATED
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Binghatti Point central location provides easy access to Dubai’s most prominent landmarks and destinations in Dubai, thanks to its proximity to Sheikh 
Mohammed Bin Zayed Road and the road from Dubai to Al Ain.

A - Binghatti Horizons

B - Binghatti Point
C - Binghatti Vista

D - Binghatti Views

E - Binghatti Gardens

F - Binghatti Sapphires

G - Binghatti Stars

H - Binghatti Pearls

I - Binghatti Crystals

J - Binghatti Diamonds

K - Binghatti Platinum

L - Binghatti House

M - Binghatti Apartments

N - Binghatti Terraces

O - Binghatti Residences

المواقع
• 15 دقيقة من مطار دبي الدولي 	
• 10 دقائق من المركز المالي العالمي	
• 10 دقائق من داون تاون دبي	
• 20 دقيقة من نخلة جميرا	
• 20 دقيقة من دبي مارينا	
• 30 دقيقة من مطار المكتوم الدولي	

واحة دبي للسيليكون

ــه مــن شــارع الشــيخ  ــي، وذلــك بفضــل قرب ــرز المعالــم والوجهــات فــي دب ــى أب يوفــر الموقــع المركــزي لمشــروع بــن غاطــي بوينــت ســهولة الوصــول إل
ــد شــارع دبي-العيــن . محمــد بــن زاي

DOWNTOWN DUBAI
10 MINUTES

DUBAI 
SILICON 
OASIS

PALM JUMEIRAH
20 MINUTES

DUBAI MARINA
20 MINUTES

DIFC
10 MINUTES

DUBAI INTERNATIONAL AIRPORT
15 MINUTES

AL MAKTOUM INTERNATIONAL AIRPORT
30 MINUTES
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ADVANTAGE

SILICON CENTRAL MALLDUBAI DIGITAL PARK

Silicon Central will offer a comprehensive retail mix that cater to a range of tastes tailored 
to ensure shopper’s satisfaction. Whether lifestyle, fashion, accessories, and home décor, 
a destination that will create a truly unique shopping experience. With so many leisure 
options to choose from, Silicon Central will be the destination of choice for families and 
entertainment seekers. A wide range of entertainment options including 12 screens Cinema, 
a 6,800 sqm Family Entertainment Centre and a 2,000 sqm gym to keep the community in 
shape. Adding to the unique shopping experience, a diverse range of dinning options will 
comprise of 13 casual restaurants and cafes as well as 21 food court units, a perfect place 
to catch-up with friends and families in an enjoyable atmosphere, or just a quick snack on 
the run.

An initiative of Dubai Silicon Oasis Authority due for completion in Q4 2019, Dubai Digital 
Park is Dubai’s first smart city and is the ultimate business and living environment with its 
unique mix of office, residential and retail outlets. More than a coworking space, Dubai 
Digital Park is a lifestyle destination. Located amidst the promenades of boutiques and 
cafés in Dubai’s first smart city you can start your day with a fresh coffee, meet business 
leads in one of the many restaurants and relax after a busy working day in the central square, 
designed to host a full event program of concerts, promotional activities and festivals. 
Whether you are a startup, a corporate, an investor or a service provider our range of small 
offices, corporate labs, acceleration spaces and more will provide the perfect location to 
meet your needs. Dubai Digital Park will house coworking, acceleration programs, corporate 
innovation and a full program of events and networking opportunities designed to create 
the perfect startup ecosystem.

SILICON CENTRAL MALL

DUBAI DIGITAL PARK

دبي ديجيتال بارك   سيليكون سنترال

دبي ديجيتال بارك 

 سيليكون سنترال
ســوف  يقــدم مركــز ســيليكون ســنترال خيــارات عديــدة  للبيــع بالتجزئــة ليلبــي مجموعــة مــن الأذواق المصممــة 
ــي،  ــور المنزل ــوارات، والديك ــاء، والاكسس ــاة، والأزي ــط الحي ــا إذا كان نم ــواء م ــوقين. س ــا المتس ــان رض ــا لضم خصيصً
ســيكون هــذا المركــز الوجهــة التــي مــن شــأنها أن تخلــق تجربــة تســوق حقيقيــة  فريــدة مــن نوعهــا . مــع هــذا 
العــدد الكبيــر مــن الخيــارات الترفيهيــة للاختيــار مــن بينهــا، ســيكون ســيليكون ســنترال الخيــار الامثــل للعائــات 
والباحثيــن عــن الترفيــه. هنــاك مجموعــة واســعة  مــن خيــارات الترفيــه بمــا فيهــا 12 صالــة ســينما، ومركزترفيهــي 
للعائــات بمســاحة  6,800 متــر مربــع  بالإضافــة الــى صالــة  للياقــة البدنيــة بمســاحة 2,000  متــر مربــع. بالاضافــة إلــى 
تجربــة التســوق الفريــدة ســيكون هنــاك مجموعــة متنوعــة مــن خيــارات تنــاول الطعــام مــن خــال 13 مطعــم 
ومقهــى فضــا عــن 21 صالــة طعــام والتــي ســتكون المــكان المثالــي للالتقــاء بالعائلــة والاصدقــاء  فــي جــو ممتــع، 

ــريعة. ــة س ــة خفيف ــتمتاع بوجب أوللإس

هــي مبــادرة مــن هيئــة واحــة دبــي للســيليكون مــن المقــرر الانتهــاء منهــا فــي الربــع الرابع مــن عــام 2019، دبــي ديجيتال 
بــارك هــي أول مدينــة ذكيــة فــي دبــي وهــي بيئــة  مثاليــة للأعمــال والمعيشــة حيــث أنهــا مزيــج فريــد مــن المكاتــب 
والوحــدات الســكنية بالإضافــة الــى محــات التجزئــة . تعتبــر دبــي ديجيتــال بــارك  وجهــة  لنمــط حيــاة مثالــي . حيــث 
يمكنــك ان تبــدأ يومــك بكــوب مــن القهــوة ومقابلــة رواد الاعمــال بأحــد المطاعــم المتوفــرة ومــن ثــم الاســترخاء 
بعــد يــوم عمــل شــاق  فــي الســاحة المركزيــة و التــي تعتبــر محطــة للحفــات الموســيقية والمهرجانــات والانشــطة 
الترويجيــة . ســواء كنــت شــركة ناشــئة أو مســتثمرًا أو مــزود خدمــة ســيكون لدينــا خيــارات واســعة تشــتمل علــى 
ــرص  ــارك ف ــال ب ــي ديجيت ــتوفر دب ــة.  س ــك المختلف ــة احتياجات ــرى لتلبي ــاحات اخ ــرات  ومس ــرة ومختب ــب صغي مكات
العمــل المشــترك وبرامــج ابتــكار للشــركات بالأضافــة الــى الفعاليــات وورش العمــل للتواصــل وهــي مصممــة لخلــق 

نظــام ايكولوجــي مناســب للشــركات الناشــئة.  

مميزات
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Dubai Silicon Oasis is an area which contains a state-of-the-art Technology Park and master 

planned infrastructure spanning over 7.2 km square. This area hosts a population of more 

than 160,000 of workers and residents. The suburban community offers a kaleidoscope of 

schools, parks, shopping centres, and international restaurants while hosting a number of 

world class companies.

Binghatti Point is located at the heart of Dubai Silicon Oasis, the UAE’s first Smart City. The 

iconic building is within walking distance of the cutting-edge Silicon Park development, the 

Dubai Silicon Oasis Authority’s flagship mixed-use community development. Dubai Digital 

Park will feature numerous leisure and easy access to the newest Silicon Central Mall which 

includes cafes, restaurants, and shopping areas.

WHY DUBAI SILICON OASIS?

CONVENIENCE
وسائل الراحة

لماذا واحة دبي للسيليكون؟

واحــة دبــي للســيليكون هــي منطقــة تحتــوي علــى أحــدث حديقــة تكنولوجيــة وبنيــة تحتيــة 

مخططــة رئيســية تمتــد علــى مســاحة 7.2 كــم مربــع. تســتضيف هــذه المنطقــة أكثــر مــن 

160,000 مــن العمــال والمقيميــن. يقــدم المجتمــع مجموعــة مــن المــدارس والمتنزهــات 

ــتوى  ــركات ذات المس ــن الش ــدد م ــتضافته لع ــاء اس ــة أثن ــم العالمي ــوق والمطاع ــز التس ومراك

العالمــي.

ــارات  ــة الإم ــي دول ــة ف ــة ذكي ــيليكون، أول مدين ــي للس ــة دب ــب واح ــي قل ــت ف ــي بوين ــن غاط ــع ب تق

العربيــة المتحــدة. يقــع المبنــى الشــهير علــى مســافة قريبــة مــن حديقــة الســيليكون المتطــورة، 

وهــو المشــروع المجتمعــي الرائــد متعــدد الاســتخدامات التابــع لهيئــة واحــة دبــي للســيليكون. 

ســيضم منتــزه الســيليكون العديــد مــن الأنشــطة الترفيهيــة بمــا فــي ذلــك المقاهــي والمطاعم 

ومناطــق التســوق وســهولة الوصــول إلــى أحــدث خــط فــي متــرو دبــي
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ACCESSABILITY

Binghatti Point is located in the heart of Dubai Silicon Oasis, the UAE’s first Smart City. The 

iconic building is within walking distance of the cutting-edge Silicon Park development, the 

Dubai Silicon Oasis Authority’s flagship mixed-use community development. Silicon Park 

will feature numerous leisure and recreation activities including cafes, restaurants, shopping 

areas, and easy access.

The centrally located community has proven to be an excellent area for both end users and 

investors seeking long term rental returns thanks to its plentiful facilities and amenities, 

as well as its’ proximity to major landmarks in Dubai. The community’s location, just a few 

minutes from Dubai Academic City, also provides investors with a consistent stream of 

prospective tenants.

COMMUNITY FEATURES

SILICON CENTRAL MALL

 DUBAI SILICON PARK

FAKEEH UNIVERSITY HOSPITAL

المعالم القريبة

دبي ديجيتال بارك 

مستشفى فقيه الجامعي

 سيليكون سنترال

ميزات المجتمع

يقــع مشــروع بــن غاطــي بوينــت فــي قلــب واحــة دبــي للســيليكون والتــي تعتبــر  أول مدينــة ذكيــة 

فــي دولــة الإمــارات العربيــة المتحــدة. يقــع المبنــى الشــهير علــى مســافة قريبــة مــن منتــزه 

ــي  ــة دب ــة واح ــع لهيئ ــتخدامات التاب ــدد الاس ــد متع ــي الرائ ــروع المجتمع ــو المش ــيليكون، وه الس

للســيليكون. ســيضم منتــزه الســيليكون العديــد مــن الأنشــطة الترفيهيــة بمــا فــي ذلــك 

المقاهــي والمطاعــم ومناطــق التســوق وســهولة الوصــول إليهــا.

المقيميــن  مــن  لــكل  ممتــازة  منطقــة  أنــه  المركــزي  الموقــع  ذو  المجتمــع  أثبــت  وقــد 

والمســتثمرين الذيــن يســعون للحصــول علــى عوائــد إيجاريــة  طويلــة الأمــد بفضــل مرافقــه 

ووســائل الراحــة المتوفــرة فيــه ، فضــاً عــن قربــه مــن المعالــم الرئيســية فــي دبــي. كمــا 

يوفــر موقــع المجتمــع بإعتبــاره ، علــى بعــد بضــع دقائــق فقــط مــن مدينــة دبــي الأكاديميــة، 

المســتأجرين  مــن  العديــد  لايجــاد  أكبــر  احتماليــة  للمســتثمرين 
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The building’s design highlights Binghatti Developers’ signature contemporary style, 

featuring symbolic design cues which represent the traditional elements found in Middle 

East Art and Architecture. The building’s high quality materials and finishing paired with 

its state of the art lifestyle amenities provide residents an incredible value that is simply 

unmatched throughout Dubai.

MODERN & SOPHISTICATED

PREMIUM & 
AFFORDABLE

الحداثة والتطور

يســلط تصميــم المبنــى الضــوء علــى النمــط المعاصــر المميــز لبــن غاطــي للتطويــر مــع إلفــات 

ــى  ــواد المبن ــرن  م ــطية . تقت ــرق اوس ــة الش ــة المعماري ــة والهندس ــر التقليدي ــى العناص ــر ال النظ

والتشــطيبات عاليــة الجــودة بأحــدث وســائل الراحــة التــي تــم توفيرهــا للمقيميــن ليعيشــوا 

ــي. ــاء دب ــع أنح ــي جمي ــا ف ــل له ــة لا مثي تجرب

الحداثة والتطور
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A variety of apartment types assure comfortable living spaces for every resident. Each 

apartment’s distinctive design is implemented without compromising practicality. The 

interiors were meticulously planned to maximize convenience without compromising 

elegance.

PLANNED FOR PRACTICALITY

مصممة للاستخدام العملي

توفــر الشــقق المتنوعــة بالمشــروع مســاحات معيشــية مريحــة لــكل مقيــم. لــكل شــقة 

تصميمهــا الفريــد مــع مراعــاة توفيــر الســكينة والهــدوء. تــم تخطيــط التجهيــزات الداخليــة 

ــواء. ــدٍ س ــى ح ــة عل ــة والأناق ــن الراح ــدر م ــر ق ــر أكب ــة لتوفي ــة فائق بعناي
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The two bedroom apartments in Binghatti Point are an abode of repose. The plush interiors 

offer a perfect balance of pragmatic design and modern form. Replete with modern fixtures 

and furnishings, these apartments are an ideal choice for families.

SPACIOUS & SPLENDID

مساحات مريحة

تُعــد الشــقق ذات الغرفتيــن فــي مشــروع بــن غاطــي بوينــت هــي المــكان الأمثــل للراحــة. تقــدم 

ــراز  ــي والط ــم العمل ــن التصمي ــع بي ــان يجم ــي الاتق ــة ف ــوازن غاي ــة ت ــة الفخم ــزات الداخلي التجهي

ــقق  ــذه الش ــن ه ــل م ــا يجع ــة مم ــطيبات الحديث ــزات والتش ــة بالتجهي ــا حافل ــا أنه ــث، كم الحدي

ــات. ــل للعائ ــار الأمث الاختي
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The lavish materials and uncompromised finishing throughout the building depict supreme 

quality and craftsmanship from only the most distinguished of international suppliers.

All the fittings and fixtures within the apartments are hand-picked to perfectly compliment 

the interior design. The sliding glass doors and windows create a perfect balance between 

interior and exterior spaces while maintaining the highest level of environmental control 

and functionality.

IMPECCABLE DETAIL

تفاصيل في غاية الاتقان 

تجسّــد المــواد الفاخــرة والتشــطيبات الكاملــة فــي جميــع أنحــاء المبنــى الجــودة والحرفيــة 

المتميــزة المــزودة مــن أكثــر المورديــن تميــزًا فــي العالــم٫ كافــة التجهيــزات والتركيبــات داخــل 

الشــقق تــم اختيارهــا بعنايــة فائقــة لتلائــم التصميــم الداخلــي. الأبــواب والنوافــذ الزجاجيــة 

المنزلقــة تخلــق تــوازن مثالــي بيــن المســاحات الداخليــة والخارجيــة وتحافــظ فــي نفــس الوقــت 

ــي ــغيل البيئ ــم والتش ــن التحك ــتوى م ــى مس ــى أعل عل
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Binghatti Developers focus on providing world class lifestyle amenities is unrivalled 

throughout Dubai. The health club area at Binghatti Point promotes a family friendly 

atmosphere for all residents to enjoy.

Meet your fitness goals in the modern health club by Technogym. Experience utmost 

relaxation and immerse yourself into the heat monitored swimming pool or jacuzzi. 

AMENITIES

LIFESTYLE & 
RECREATION

أسلوب الحياة والاستجمام

اسلوب الحياة والاستجمام 

ــي  ــتوى العالم ــة ذات المس ــق  العصري ــات والمراف ــم الخدم ــى تقدي ــر عل ــي للتطوي ــن غاط ــز ب ترك

المنقطــع النظيــر فــي كافــة أنحــاء دبــي حيــث تــم تصميــم    النــادي الصحــي ليعمــل علــى إيجــاد 

ــن. ــة المقيمي ــي ودود لرفاهي ــو عائل ج

حقــق أهدافــك فــي اللياقــة البدنيــة  فــي نــادي صحــي متطــور مــن تكنوجيــم  مــزود بأحــدث أجهــزة 

اللياقــة البدنيــة. عــش تجربــة الاســترخاء الفائقــة واســمتع بالغــوص فــي حــوض ســباحة أو 

ــوزي.  الجاك
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FLOOR PLANS

This project highlights Binghatti Developers commitment to high quality, reasonable 

pricing, and timely delivery. This building will prove to be a great asset for investors who 

are aware of the large value of rental revenues in Dubai Silicon Oasis and the prosperity of 

the area.

UNCOMPROMISE SPACE

مخططات المبنى

مخططات
المبنى

ــع  ــة م ــعار معقول ــة بأس ــودة العالي ــر الج ــر بتوفي ــي للتطوي ــن غاط ــزام ب ــروع الت ــذا المش ــن ه يبي

ــه قيمــة عاليــة للمســتثمرين  ــه بأن التســليم فــي الوقــت المحــدد وســيثبت هــذا المبنــى جدارت

ــي للســيليكون. ــة فــي واحــة دب ــة مغري ــد ايجاري ــى عوائ ــن يتطلعــون ال الذي
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been 
provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual 
suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured 
as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the 
exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are 
measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly 
different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

UNIT LAYOUT

SUITE AREA:

BALCONY AREA:

TOTAL AREA:

SUITE AREA:

BALCONY AREA:

TOTAL AREA:

UNIT LAYOUT

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعنــاصر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســن المعماريــن 
الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغيــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 
الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق في إجــراء التغيــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة 
التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشرفــة عــى أنهــا 
المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات في الطابــق النموذجــي في المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة في الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب 

نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلى اتفاقيــة االبيــع والــراء لمعرفــة الحجــم الفعــي لــكل وحــدة.

S
1-BED RM.

BALCONY

BEDROOM

BATH

LIVING / KITCHEN
BALCONY

42.98 SQ.M (462.64 SQ.FT)

19.81 SQ.M (213.18 SQ.FT)

62.79 SQ.M (675.82 SQ.FT)

1 Bedroom

S

1-BED RM.

BATH

BEDROOM

LIVING / KITCHEN

BALCONY

BALCONY

1 Bedroom

44.54 SQ.M (479.46 SQ.FT)

13.22 SQ.M (142.32 SQ.FT)

57.77 SQ.M (621.78 SQ.FT)
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been 
provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual 
suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured 
as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the 
exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are 
measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly 
different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

UNIT LAYOUT

SUITE AREA:

BALCONY AREA:

TOTAL AREA:

SUITE AREA:

BALCONY AREA:

TOTAL AREA:

UNIT LAYOUT

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعنــاصر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســن المعماريــن 
الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغيــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 
الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق في إجــراء التغيــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة 
التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشرفــة عــى أنهــا 
المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات في الطابــق النموذجــي في المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة في الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب 

نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلى اتفاقيــة االبيــع والــراء لمعرفــة الحجــم الفعــي لــكل وحــدة.
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been 
provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual 
suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured 
as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the 
exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are 
measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly 
different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعنــاصر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســن المعماريــن 
الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغيــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 
الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق في إجــراء التغيــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة 
التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشرفــة عــى أنهــا 
المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات في الطابــق النموذجــي في المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة في الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب 

نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلى اتفاقيــة االبيــع والــراء لمعرفــة الحجــم الفعــي لــكل وحــدة.
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been 
provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual 
suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured 
as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the 
exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are 
measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly 
different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعنــاصر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســن المعماريــن 
الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغيــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 
الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق في إجــراء التغيــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة 
التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشرفــة عــى أنهــا 
المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات في الطابــق النموذجــي في المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة في الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب 

نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلى اتفاقيــة االبيــع والــراء لمعرفــة الحجــم الفعــي لــكل وحــدة.
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Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been 
provided by our consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual 
suite area may vary from the stated area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured 
as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the 
exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and the external face of the adjoining balcony. 7. The units are 
measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit sizes and details might be slightly 
different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعنــاصر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســن المعماريــن 
الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغيــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعــي  عــن المســاحة  المذكــورة. 
الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق في إجــراء التغيــرات. 5.  يتــم قيــاس حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة 
التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. ويقــاس حســاب منطقــة الشرفــة عــى أنهــا 
المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشرفــة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات في الطابــق النموذجــي في المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة في الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب 

نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلى اتفاقيــة االبيــع والــراء لمعرفــة الحجــم الفعــي لــكل وحــدة.
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